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Op 13 januari 2025 heeft u schriftelijke vragen gesteld over het onderwerp: faillissement Stichting De 
Goudse Waag. Onderstaand de beantwoording van uw vragen. 
 
 
1. Nu de Stichting De Goudse Waag failliet is, wat gebeurt er met de inkomsten die normaliter naar 

deze stichting gingen?  
 
Om het beheer van het stadhuis te waarborgen zal de vestigingsmanager van de failliete stichting het 
beheer tijdelijk via zijn VOF tot aan de verbouwing (geplande start na de zomervakantie) overnemen, 
inclusief de bij de exploitatie behorende kosten en opbrengsten.  
 

2. Hoe wordt ervoor gezorgd dat de exploitatie van het Stadhuis niet in gevaar komt? 
 
De continuïteit van het tijdelijk beheer van het Stadhuis is gewaarborgd. Zie 1.  
 

3. Wat zijn de plannen om de inkomsten uit de bezoeken aan het Stadhuis transparant te maken en 
terug te laten vloeien naar de gemeente, gezien de failliete situatie van de Waag? 
 
Bezoekers aan het Stadhuis (rondleidingen) betalen hun entree ook komende tijd aan Die Goude. De 
historische vereniging verzorgt de rondleidingen. 
 

4. Wie neemt nu de verantwoordelijkheid over het beheer van de contante betalingen en de kluis, 
aangezien de stichting niet meer actief is? 
 
Zie antwoord op vraag 1, 3. 
 

5. Wordt er een onderzoek gestart naar de wijze waarop de financiën en het beheer door de 
Goudse Waag zijn uitgevoerd tot aan het faillissement? 
 
De curator van de beheerstichting heeft de taak om onderzoek te doen naar de oorzaak van het 
faillissement en eventuele onregelmatigheden.  
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6. Hoe wordt voorkomen dat de tijdelijke situatie van beheer en ontvangst een negatieve impact 
heeft op het toerisme in Gouda? 
 
Het failliet van de Beheerstichting heeft geen gevolgen voor de continuïteit van de kernactiviteiten van 
de VVV. De VVV zal de benedenverdieping direct huren van de gemeente om bezoekers te kunnen 
blijven ontvangen. Zie ook het memo over De Waag d.d. 4 februari. Daarnaast wordt bezien of sommige 
activiteiten kunnen worden overgeheveld naar de Waag gedurende de periode dat het Stadhuis niet kan 
worden gebruikt.  
 

7. Zijn er stappen ondernomen om de professionaliteit van de ontvangst en de veiligheid in de 
tijdelijke situatie te verbeteren, ondanks de geplande herstructurering? 
 
In het kader van de gebruiksvergunning is in de afgelopen periode veelvuldig overleg gevoerd met 
ODMH en de Brandweer. Dat heeft geleid tot een aantal organisatorische maatregelen bij met name 
grootschalige evenementen om de veiligheid van bezoekers in het Stadhuis te waarborgen.  
 

8. Zijn er risicoanalyses gedaan met betrekking tot de beperkte toegang, de amateuristische 
ontvangst en het gebruik van vrijwilligers?  
 
Het huidige tijdelijk beheermodel is vanuit professioneel perspectief inderdaad niet ideaal. De inzet is er 
op gericht om met beperkte middelen (en de inzet van vrijwilligers) het openbare karakter en de 
continuïteit te garanderen gedurende de periode dat wordt toegewerkt naar herbestemming en 
verbouwing. Gezien de beperkte periode tot de start van de verbouwing heeft een risicoanalyse op dit 
moment weinig toegevoegde waarde. Het college ziet ook in dat de tijdelijke fase inmiddels vrij lang 
duurt.  
 

9. Zo ja, wat waren de uitkomsten? 
 
Zie antwoord 8. 
 

10. Hoe wordt momenteel gezorgd voor de veiligheid van bezoekers, gezien de beperkte in- en 
uitgang en het grote aantal bezoekers? 
 
De gemeente heeft geen signalen ontvangen dat de veiligheid van bezoekers in het geding zou zijn. Het 
gebeurt ook niet frequent dat er grote bezoekersaantallen tegelijkertijd in het gebouw zijn. De in- en 
uitgangen voldoen aan wet- en regelgeving. Zie in dit verband ook antwoord op vraag 7. 
 

11. Hoe ziet de opzet van de nieuwe exploitatiestichting eruit, en welke garanties zijn er dat deze 
beter zal functioneren dan de vorige situatie met de Waag? 
 
Het college gaat er vanuit dat deze vraag gaat over de Waag. Zie hierover het memo van 4 februari. 
Voor het Stadhuis is een kern-Raad van Toezicht aangesteld die verder gaat met het opzetten van de 
exploitatiestichting. 
 

12. Is er zicht op welke investeringen nodig zijn om het Stadhuis, inclusief de ontvangst en 
exploitatie, op een professioneel niveau te brengen na de heropening? 
 
De conceptexploitatiebegroting is bij de besluitvorming rondom het beschikbaar stellen van het krediet 
voor de restauratie met de raad gedeeld. De op te richten stichting Stadhuis krijgt onder andere de 
specifiek opdracht mee om de exploitatiebegroting nader uit te werken. Die analyse wordt in 2025 
gedeeld met de raad en om besluitvorming gevraagd. 
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Wij vertrouwen erop u met deze antwoorden voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Burgemeester en wethouders van Gouda, 
de secretaris,  de burgemeester, 

drs R.C. Bakker mr drs P. Verhoeve 

  

  
 
Geschatte ambtelijke capaciteit: 3 uur. 
 

 


